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Abstract (en)
The present invention relates to a multifrequency radiating device, comprising at least one first radiating element (11) of a first type, and at least one
radiating element (12) of a second type which are associated, side by side, on one and the same surface (10) to form an array antenna, in which the
radiating elements of the first type (16) are microstrip-type elements and the second ones (19, 20) are wire- type elements, the radiating elements
of the first type (16) acting within a first frequency range, and the radiating elements of the second type (19, 20) within a second frequency range.
Application, in particular, to ultrahigh frequency antennas.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à un dispositif rayonnant multifréquence, comprenant au moins un premier élément rayonnant (11) d'un premier
type, et au moins un élément rayonnant (12) d'un second type associés, côte à côte, sur une même surface (10) pour former une antenne réseau,
dans lequel les éléments rayonnants du premier type (16) sont des éléments de type microruban et les seconds (19, 20) des éléments de type
filaire, les éléments rayonnants du premier type (16) agissant dans une première gamme de fréquence, et les éléments rayonnants du second type
(19, 20) dans une seconde gamme de fréquence. Application notamment aux antennes hyperfréquences.
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